
 

Aan:  

Het College van B&W van Raalte 

 

Betreft: Vragen inzake uitspraak RvS   

 

De Raad van State haalde op 29 mei 2019 een streep door het Programma Aanpak Stikstof 

(PAS). Dat mag niet langer gebruikt worden als basis voor toestemming voor activiteiten als 

bijvoorbeeld de uitbereiding van agrarische bedrijven. Maar ook kan deze uitspraak gevolgen 

hebben voor de aanleg van een weg of een bedrijventerrein nabij een beschermd Natura 

2000-gebied. 

Dit kan ook voor de gemeente Raalte grote gevolgen hebben. De fractie van CDA Raalte 

heeft daarom hierover een aantal vragen: 

 

1. Kan het college aangeven wat de gevolgen zijn van de uitspraak van de RvS voor de 

agrarische bedrijven waar een vergunningsaanvraag of procedure loopt, en hoeveel 

zijn er dit? 

2. Zijn er ook bedrijven die met een huidige vergunning getroffen worden, op wat van 

manier worden deze getroffen? Hoe gaat het bijvoorbeeld met bedrijven die (nog) niet 

het aantal dieren in de stal hebben waarvoor ze wel een vergunning hebben.  

3. Hoeveel bedrijven hebben sinds de werking van de PAS hun bedrijfsontwikkeling 

gedaan op basis van de zogenoemde PAS melding? 

4. Klopt het dat de uitspraak ook gevolgen heeft voor de opwaardering van de N35?  

5. Heeft de uitspraak van de RvS ook invloed op de aanpak van Kruispunt 

Bos/Knooppunt Raalte? En uitbereiding Zegge VII?  

6. En hoe ziet nu de voortgang van de diverse lopende trajecten eruit? 

7. Is het college het met ons eens dat de communicatie hierover goed geregeld moet 

worden en is zij van plan om met de provincie en andere gemeentes in overleg te 

gaan om zo spoedig mogelijk een informatieloket en communicatie  traject op te 

tuigen? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 
 
 
Jeroen Neimeijer 
CDA-fractie 
 


